
 

                           
 

 
RAADSVRAGEN 
 
 
Nummer  :   377-67 
 
Onderwerp  :   Milieustraat Purmerend 
 
Portefeuillehouder : A.M.H. van de Weijenberg 
 
Datum   : 20 april 2020 
 

 
Vragen van de fractie van Partij van de Arbeid aan het college van burgemeester en wethouders ingezonden op 20 april 
2020: 
 
Op dit moment is het door de coronacrisis erg druk bij de milieustraat in Purmerend. Veel mensen willen 
hun afval aanbieden en komen daardoor in de file terecht voor de milieustraat.  

 
 
Vraag 1 
Krijgt de gemeente klachten binnen over de milieustraat? Zo ja, zijn die opgelopen sinds de coronacrisis? 

 
Vraag 2 
Is er op dit moment meer aanbod bij de milieustraat cq. heeft de milieustraat verminderde capaciteit? 

 
Vraag 3 
Zijn er mogelijkheden overwogen om de wachttijden te verminderen? Denk hierbij aan het verruimen van 
de openingstijden van de milieustraat, het twee keer per maand ophalen van grofvuil of het plaatsen van 
een grote container (zoals bij de vrijmarkt op Koningsdag op ’t Spil) 
 
 


